
1.    Menighetsrådets sammensetning  
Menighetsrådet fra 01.01.2024:  
  
Leif-Inge Misje    Leder  
Bente Karin Husebø   Nestleder 
Einar Arne Garlid    

Jorun Eiane Brunstad   Nestleder fra 1.12.24 
Therese Egebakken   Bispedømmerådet  

Ole Andre Egge 
Margrethe Stubhaug Svanes  Permisjon så lenge hun er daglig leder i Sunde 
Kirstin Høie    Vara Fellesrådet. 
Haakon Totland    1. vara. Møter fast så lenge Margrethe Stubhaug 

Svanes har permisjon. Fellesrådet.   

Rolf Arne Tjøstheim   Sokneprest 
Margrethe Stubhaug Svanes  Sekretær (vikar) 
  
Varamedlemmer: 
Kurt Martin Lilleby   2. varamedlem 
Ann Helen Frostestad   3. varamedlem 
Eli Aasen    4. varamedlem 
 
 
Staben i Sunde menighet  
Rolf Arne Tjøstheim                               Sokneprest 
Cathrine Vidnes                             Daglig leder, permisjon i 2024. 
Margrethe Stubhaug Svanes                 Daglig leder i 100% stilling frem til 1.april. 

50% stilling fra 1.april til 31.desember. 
Toril Signe Ø. Marthinsen                    Diakon 
Helene Teistedal Vikre                           Prest for ungdom. Permisjon fra 1.1.24 til 

1.8.24, sluttet i stilling etter permisjon. 
  
Ane Swan                                                Menighetsarbeider 100% fra 1.5.24         
Ann Siren Solensteen                             20% stilling fra 1.1.24 til mai 2024 
  
Aleksandra Orzechowska-Niedziela      Kirkemusikk 50%. Permisjon fra 1.1.24 til 1.8.24, sluttet i 

stilling etter permisjon. 
Ole Hodnefjell    Kirkemusiker, vikar i 30% stilling 
Frode Bergevik                            Vaktmester fra 1.1.24  
Ragnar Egenberg Kveseth  Vaktmester fra august 2024 
Sondre Søndervik                           Barne- og ungdoms arbeider. 50% fra  

01.01.2024 til 30.6.24. 25% fra 1.7.24                                                    
Solveig Kinn Hartvigsen.   Kirketjener 10% fra 1.1.24 til 31.5.24 
Kurt Martin Lilleby    Kirketjener fra november 2024 
  



Det har også i 2024 vært sykemeldinger, permisjoner og utskiftninger i staben, noe som naturligvis 

har gått ut over kontinuiteten og framdriften i en del av arbeidet. 
Daglig leder Cathrine har vært i permisjon i 2024. Margrethe vikarierte i 100% stilling til 1. april. 

Resten av året har hun vikariert i 50%. Hun har lagt ned en stor innsats som vi er svært takknemlige 

for, men menigheten har naturligvis merket at det ikke har vært daglig leder i full stilling. Staben har 

ikke fått den oppfølgingen de skulle hatt, og en del arbeidsoppgaver har måttet bli satt på vent. 
Ann Siren Solensteen jobbet i 20% første halvdel av 2024. Hun gjorde en flott innsats for å utvikle 

supertirsdag videre. 
Ane Swan startet opp i stilling som menighetsarbeider i april. Hun kom raskt i gang med tiltak og 

aktiviteter for barn. 
Aleksandra sa opp sin stilling fra 1.august i 2024. Kantor-/kirkemusikerstilling har vært utlyst flere 

ganger. Det er enda ikke tilsatt noen i stillingen. I denne perioden har vi hatt fast organistvikar i Ole 

Hodnefjell. 

2.    Menighetsmøter  
Menighetens årsmøte ble avholdt søndag 17. mars. Tre saker var til behandling: 
-Årsmelding for menigheten, inkludert regnskap for 2023, ble lagt frem med mulighet for  
 spørsmål og kommentarer. 
-Budsjett for 2024 
-Forslag til logo for Sunde menighet 
  

3.    Menighetsrådets arbeid 
Menighetsrådet har hatt 9 møter og behandlet 74 saker, samt et årsmøte. Noen av sakene som 

menighetsrådet har arbeidet med i 2024: 
• Økonomi: Regnskap 2023, budsjett 2024, jevnlig budsjettkontroll 

• Handlingsplan 2024-27. (Handlingsplanen er vedlagt.) 

• Gudstjeneste- og semesterplaner 

• Offertildelinger 

• 40-årsjubiléum og bispevisitasuke  

• Stillinger: Barne-og ungdomsarbeiderstilling. Kantor-/kirkemusikerstilling. 

• Større arrangementer: Julemesse med julegrantenning. Konfirmantfesten. 

  
Gudstjenesten  
Gudstjenesten er viktig for menigheten. Den samla gudstjenestedeltakelsen økte litt i 2024. Vi setter 

stor pris på at så mange frivillige er med å bidra i gudstjenestene.  
I den nye handlingsplanen er gudstjenesten et av satsingsområda. Målet er f.eks. at flere som deltar i 

ulike aktiviteter i kirka også vil møte til gudstjeneste, slik at den blir et samlingspunkt for alle 

aldersgrupper. 
Offer er en viktig del av gudstjenesten. Totalt offer økte med ca. 3000 til nesten 243000 (ca. 96000 til 

egen virksomhet og ca. 147000 til eksterne). 
  
  



Misjonsprosjektet  

Menighetsrådet har bestemt å videreføre støtte til NMS sitt arbeid i Thailand som vårt misjonsprosjekt 

i 3 år til. Målet er å sende videre 100000 årlig. I 2024 kom det inn kr.126 700,- fordelt på kr. 63 448,- 

i givertjeneste og kr.63 252,- i offer. 
  
  
Kirkelig statistikk   
Statistikken viser en liten, men stabil, positiv utvikling i årene etter koronapandemien i 

gudstjenestedeltakelse. Enda er det et stykke igjen til nivået før pandemien. Antall konfirmanter har 

stabilisert seg på over 40 og antall døpte viser en økende trend.  
  

Kirkelige handlinger 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Gudstjeneste deltakelse totalt 7072 7324 2669 2257 5194 5308 5556 

Gudstjeneste deltakelse 

gj.snitt.  
Antall gudstjenester 

107 
66 

108 
68 

45 
59 

47 
48 

82 
63 

86 
62 

83 
67 

Nattverd 2492 2115 1614 913 1611 1695 1694 

Døpte (*døpt som bor i 

soknet) 
34* 34* 29* 41* 40* 35* 45* 

Vigde 0 1 0 0 2 2 2 

Konfirmanter 47 47 19 40 27 43 44 

  
Bispevisitas 
I uke 43 gjennomførte biskop Anne Lise Ådnøy visitas i Sunde menighet. Sist vi hadde visitas var i 

2005. Underveis i uka og i visitasforedraget peikte biskopen på mye positivt i menigheten vår. 
Visitasen gir oss grunn til å være stolte over mye av det vi driver med og får til, og inspirasjon til å 

rette ryggen og gå løs på årene som kommer med nytt engasjement. 
(Vistasforedraget er vedlagt.)  
  
Prest for ungdom og barne- og ungdomsarbeiderstilling 
Helene Teistedal Vikre har vært ansatt i en 100% stilling som prest for ungdom i prostiet (finansiert 

30% av Sunde, hadde 60% av stillingen her). Hun sa opp stillingen fra 1. august. Etter en evaluering 

sammen med prosten, ble stillingen da inndratt. Vi fikk dermed frigjort lønnsmidler til å gjenopprette 

en 50% barne- og ungdomsarbeiderstilling. 
 
Ukirke for ungdom og unge voksne mellom 16 og 30 år  
Etter oppfordring fra fellesrådet (til alle menigheter) fortsetter Sunde menighet å støtte satsingen på 

ungdom og unge voksne gjennom tiltaket Ukirke, med kr.10.000 i årlig støtte frem til vi vedtar noe 

annet.  



  
Julemessa 
Det er gledelig at årets julemesse var en suksess både med tanke på oppmøte og økonomisk 

overskudd (ca.128000 mot ca. 85000 i 2023). Starttidspunktet var flytta til 14.30, slik at deler av 

messa overlapppa med fellesarrangementet for bydelen i forbindelse med julegrantenninga. Den 

solide auken i overskuddet skyldes først og fremst auke i loddboksalget . En stor takk til komitéen, til 

andre frivillige og til mange for gaver til utlodningene og innsatsen med loddboksalget! 
  
Plan for mulig ungdomslokale  
         2020: Forslag til U-lokale ble tatt inn som et uprioritert initiativ i kirkevergen sin HØP  
          plan 2021-24.  
2021: Forslag til U-lokale ble tatt inn som et prioritert initiativ i kirkevergen sin HØP 
          plan 2022-25 (plass nr. 13, antatt byggeår 2025). 
         2022: Forslag til U-lokale er et prioritert initiativ i kirkevergen sin HØP plan 
          2023-26 (plass nr. 16, antatt byggeår 2026).  
2023: Forslag til U-lokale er et prioritert initiativ i kirkevergen sin HØP plan 
          2024-27 (plass nr. 20, antatt byggeår 2027).  
2024: Forslag til U-lokale står fremdeles på investeringsplanen i kirkevergen sin  
        HØP 2025-28 (plass nr. 27, uten antatt kostnad eller antatt byggeår). 
  
Fellesrådets begrunnelse i vedtak 24. april 2024: “Imidlertid har mange kirker i Stavanger et stort 

vedlikeholdsetterslep, både på teknisk anlegg, men også på bygningskroppen. Det vil derfor være 

naturlig at man prioriterer det ordinære vedlikeholdet fremfor å bygge på, og derfor skyves dette 

prosjektet noe ut i tid.” 
  
-Menighetsrådet har tidligere satt av 2 mill. som egenfinansiering i bygget, som hadde en totalkostnad 

på 5,1 mill. (i opprinnelig kostnadsoverslag 2018). 
-Som vi ser, er bygget utsatt hvert år siden det kom inn på prioriteringslista i 2021. 
  
MR har forstått signala fra kirkevergen slik at sjansen for at U-lokalet vil bli prioritert i framtida ikke 

vil øke, pga. muligheten for sambruk/lån/leie av nybygde lokaler i nærheten. MR vil derfor vurdere 

om vi skal droppe hele prosjektet. 2 millioner (i egenfinansiering) blir i så fall frigjort til andre 

investeringer. Før MR eventuelt gjør vedtak om dette, vil forslaget bli lagt fram på et menighetsmøte. 
  
Frivillige   
Vi har imponerende mange frivillige som tar i et tak med små og store oppgaver, både av mer tilfeldig 

art og kontinuerlig arbeid. Menigheten er helt avhengig av at dere stiller opp og gir av deres fritid. 

Frivillighet, f.eks. å ha gode rutiner for oppfølging og inspirasjon av frivillige, er et av satsingsområda 

i handlingsplanen. 
 
Annet 
-Foreløpig regnskap viser overskudd. Det skyldes i all hovedsak sparte lønnsutgifter i  
 forbindelse med langvarige vakanser i stillinger vi har helt eller delvis 
 lønnsansvar for. For å finansiere de normale utgiftene til disse stillingene er vi avhengig av å   
 øke givertjenesten mye i 2025. I 2024 gikk beløpet dessverre ned med ca. 13500 
-Vi har måttet redusere en del på utleie. Likevel har vi hatt inntekter på ca. 61000 fra utleie. 



-Vi har fått opparbeidet en flott “kirkehage”. Tusen takk til gartneren vår som står bak dette! 
-Kulturutvalgets innsats og arrangementer gjennom mange år har blitt lagt merke til både hos 
  biskopen og hos kirkevergen. Tusen takk til medlemmene i kulturutvalget for imponerende  
  og langvarig arbeid! 
  
Sunde menighetsråd ønsker å takke alle menighetens ansatte og frivillige medarbeidere for innsatsen i 

løpet av 2024. 
  
Leif-Inge Misje, leder av Sunde menighetsråd 2024 
  
 

 


